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OR.Oz.0022.8.2023 

 

PROTOKÓŁ NR  277/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 16 lutego 2023 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. a) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca podjętych działań związanych z modernizacją i budową nowej kotłowni  

w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

b) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca warunków zawarcia umowy najmu lokali użytkowych zlokalizowanych  

w budynku internatu ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z Agencją 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, z przeznaczeniem na Biuro Powiatowe. 

c) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca prowadzonych negocjacji z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej  

i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zawarcia 

porozumienia dotyczącego ustanowienia służebności przesyłu dla prowadzonej przez 

PGKiW inwestycji, polegającej na posadowieniu instalacji kanalizacyjnej na działce 

stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, pozostającej w trwałym zarządzie 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  i ustalenia wynagrodzenia  

za służebność przesyłu. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia Planu wykorzystania zasobów  

nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2025. 

5.3. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały zarząd 

Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, tj. działki położonej  

w Gminie Koneck, obręb Spoczynek, o numerze ewidencyjnym 161, o powierzchni 1,0295 

ha oraz działki położonej w Gminie Koneck, obręb Żołnowo o numerze ewidencyjnym 68,  

o powierzchni 1,3322 ha, stanowiące pas drogowy wchodzący w skład drogi powiatowej  

nr 2620C Koneck – Łówkowice. 

5.4. Wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających 

osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej w 2022 roku, przekazany przez 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego działań profilaktycznych odbywających się w ramach „Tygodnia 

profilaktyki zdrowia psychicznego młodzieży” – zajęcie stanowiska. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia planu dofinansowania form  

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2023. 
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5.7. Wniosek Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o wyrażenie opinii do zmiany przebiegu 

publicznej drogi gminnej nr 160227C Służewo – Podgaj – Przybranowo – projekt uchwały 

Zarządu Powiatu. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 16 lutego 2023 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Andrzej Łozicki i Małgorzata Wdowczyk. 

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczą: Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu i Paulina 

Smykowska Sekretarz Powiatu.  

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 276/2023 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 8 lutego 2023 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 276/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 8 lutego 2023 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.1. b) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca warunków zawarcia umowy najmu lokali użytkowych zlokalizowanych  

w budynku internatu ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z Agencją 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, z przeznaczeniem na Biuro Powiatowe. 
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c) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca prowadzonych negocjacji z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej  

i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zawarcia 

porozumienia dotyczącego ustanowienia służebności przesyłu dla prowadzonej przez 

PGKiW inwestycji, polegającej na posadowieniu instalacji kanalizacyjnej na działce 

stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, pozostającej w trwałym zarządzie 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  i ustalenia wynagrodzenia  

za służebność przesyłu. 

- dotychczasowy punkt 5.1. staje się punktem 5.1.a), 

5.7. Wniosek Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o wyrażenie opinii do zmiany przebiegu 

publicznej drogi gminnej nr 160227C Służewo – Podgaj – Przybranowo – projekt uchwały 

Zarządu Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu przybyli: Adam Rydwelski – Wicedyrektor Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i  Adam Jurek – Kierownik kształcenia zawodowego. 

 

Ad 5.1. a) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca podjętych działań związanych z modernizacją i budową nowej kotłowni  

w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

b) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca warunków zawarcia umowy najmu lokali użytkowych zlokalizowanych  

w budynku internatu ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z Agencją 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, z przeznaczeniem na Biuro Powiatowe. 

c) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca prowadzonych negocjacji z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej  

i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zawarcia 

porozumienia dotyczącego ustanowienia służebności przesyłu dla prowadzonej przez 

PGKiW inwestycji, polegającej na posadowieniu instalacji kanalizacyjnej na działce 

stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, pozostającej w trwałym zarządzie 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  i ustalenia wynagrodzenia za 

służebność przesyłu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. a) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca podjętych działań związanych  

z modernizacją i budową nowej kotłowni w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. 
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Jeżeli chodzi o kotłownię, to proszę powiedzieć w jakim kierunku idziemy, jakie zostały 

podjęte działania w tym zakresie. 

 

Pan Adam Rydwelski – Wicedyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim – mamy przygotowane zapytanie ofertowe na sporządzenie dokumentacji 

projektowej  na przebudowę istniejącej kotłowni, wyślemy je do trzech kontrahentów. 

 

Pani Lidia Tokarska – jaka to będzie kotłownia? 

 

Pan Adam Rydwelski – olejowo – gazowa.  

 

Pani Lidia Tokarska – jakich kosztów się spodziewacie? 

 

Pan Adam Jurek – Kierownik kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim – koszt wykonania dokumentacji projektowej do 40 tys. zł, 

natomiast koszt wykonania całej kotłowni to ok. 550 tys. zł. Wiemy, że od 1 marca br. ceny 

kotłów i całego oprzyrządowania mają wzrosnąć, stąd ta prognozowana cena na pewno 

wzrośnie. Dodatkowo jeszcze wymajana jest zmiana infrastruktury. Mamy dwa zbiorniki 

naziemne i być może będzie potrzeba ich obudowania, ogrodzenia. Poza tym, dodatkowo 

będzie wymagała przebudowy infrastruktura wewnątrz kotłowni. Będzie to kwestia 

podniesienia posadzki. Zbiorniki olejowe są w dobrym stanie, takie uzyskaliśmy informacje  

od wykonawcy, który tym się zajmuje.  Dojdą jeszcze kwestie związane ze stolarką,  

z oknami, z wkładem kominowym. W związku z tym, ta kwota 550 tys. zł, o której mówiłem 

może się zmienić.  

 

Pani Lidia Tokarska – dlaczego kotłownia olejowo – gazowa, a nie gazowa, dlaczego 

idziecie w tym kierunku?   

 

Pan Adam Rydwelski – żeby się zabezpieczyć, może być tak, że gazu będzie mniej na rynku, 

albo będzie droższy i olej wyjdzie taniej. Chcemy się przygotować na każdą możliwość, żeby 

nie było takiej sytuacji, że gaz będzie niedostępny a olej będzie dostępny, mimo, że droższy, 

ale będzie można go zakupić, a my będziemy mieli tylko kotłownię gazową. Celem jest 

ogrzanie budynków szkoły. Uznaliśmy, że lepiej jest przygotować się na przyszłość, na różne 

warianty, nie wiemy jaka sytuacja będzie w przyszłości.   

 

Pan Adam Jurek – tym bardziej, że stan tych zbiorników olejowych jest dobry. 

Zastosowanie dwóch alternatywnych źródeł energii w kotłowni nie wymaga zbyt dużych 

nakładów, to jest kwestia zmiany dysz. Będziemy mogli ogrzewać szkołę olejem, kiedy 

będzie taka potrzeba, albo gazem. 

 

Pani Lidia Tokarska – gaz będzie z butli, a nie  z sieci? 
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Pan Adam Jurek – będzie z butli, dlatego konieczność posadowienia dwóch zbiorników na 

gaz płynny o pojemności 9.000 litrów każdy i pociągnięcia nitki do kotłowni. Zbiorniki te 

będą ustawione na działce za Orlikiem. Będzie kwestia jeszcze ogrodzenia tych zbiorników. 

Koszt zbiorników i wykonania tej nitki będzie mniejszy niż byśmy ciągli nitkę od granicy 

działki z sieci.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – a jakie będą koszty zakupu gazu z sieci i płynnego z butli? 

 

Pan Adam Jurek – gaz z butli jest tańszy, sieciowy wychodzi na dziś drożej.   

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ile lat mają zbiorniki olejowe? 

 

Pan Adam Jurek – kotłownia olejowa po jej oddaniu bardzo krótko pracowała i została 

wyłączona z użytku, może pracowała około roku.  

 

Pan Andrzej Łozicki – żeby nie doszło do sytuacji, że trzeba będzie jeszcze zbiorniki 

olejowe wymieniać. 

 

Pan Adam Jurek – mówiąc o stanie zbiorników olejowych opieram się na opinii osoby, która 

zna się na tej instalacji.  

 

 Pan Andrzej Łozicki – twierdzi pan, że gaz z butli jest tańszy od sieciowego? 

 

Pan Adam Jurek – tak, dostaliśmy takie informacje, od osoby, która montuje piece gazowe. 

Gaz z butli na dzisiaj jest tańszy od sieciowego. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – w przypadku odbiorców indywidualnych gaz zbiornikowy 

jest droższy od sieciowego. 

 

Pan Andrzej Łozicki – zasięgaliście informacji tylko od jednej osoby, czy sprawdzaliście 

inne źródła, jak wygląda sytuacja na rynku? 

 

Pan Adam Jurek – nie sprawdzaliśmy. 

 

Pan Andrzej Łozicki – nie można się sugerować opinią tylko jednej osoby, trzeba to 

sprawdzić, zweryfikować, żeby być pewnym podejmowanych decyzji. 

 

Pani Lidia Tokarska – faktycznie, proszę to zweryfikować, potwierdźmy te informacje, żeby 

być pewnym. Proszę o poinformowanie Zarządu Powiatu o wynikach postępowania na 

wyłonienie wykonawcy dokumentacji. Wiedząc ile to będzie kosztowało będziemy 

podejmować dalsze decyzje. 

Jak wygląda sytuacja z zapasami opału w tej chwili, czy macie zabezpieczony opał na obecny 

sezon grzewczy? 
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Pan Adam Jurek – miał, którego zakupu dokonaliśmy w ubiegłym roku wystarczy jeszcze 

na około 1,5 – 2 miesięcy. Wczoraj, sadzonki pomidora zostały przywiezione, zatem zużycie 

miału będzie większe. Na koniec stycznia odbył się przetarg, wyłoniona została firma na 

dostawę 460 ton miału. Przygotowywane jest podpisanie umowy.  

Ceny miału od września 2022 r. spadły. Firma, która wygrała przetarg dała cenę 1.158 zł 

brutto za tonę miału, a we wrześniu 2022 r. cena była ok. 1.800 – 1.900 zł brutto za tonę 

miału. Jeśli chodzi o miał na obecny sezon grzewczy to szkoła jest zabezpieczona.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, wysłuchał informacji przestawionej przez Wicedyrektora  

i Kierownika kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczącej podjętych działań związanych z modernizacją i budową nowej kotłowni w Zespole 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Jednocześnie, proponuję wyrazić zgodę  

na wszczęcie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

postępowania mającego wyłonić wykonawcę na opracowanie dokumentacji projektowej dla 

zamierzenia inwestycyjnego polegającego na przebudowie istniejącej kotłowni na kotłownię 

gazowo – olejową wraz z niezbędną infrastrukturą, dwóch zbiorników naziemnych na gaz 

płynny i oczekujemy na informację na temat wyników przeprowadzonego postępowania. 

Chcemy znać koszty dokumentacji, żebyśmy mogli podejmować decyzje. Trzeba to 

przemyśleć strategicznie. Ceny węgla stabilizują się, rynek się stabilizuje, może wymaga to 

głębszej dyskusji i zweryfikowania planów. To jest temat na przyszłość. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wysłuchał informacji przestawionej przez Wicedyrektora i Kierownika 

kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącej 

podjętych działań związanych z modernizacją i budową nowej kotłowni w Zespole Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania mającego wyłonić wykonawcę na opracowanie 

dokumentacji projektowej dla zamierzenia inwestycyjnego polegającego na przebudowie 

istniejącej kotłowni na kotłownię gazowo – olejową wraz z niezbędną infrastrukturą, dwóch 

zbiorników naziemnych na gaz płynny i oczekuje na informację na temat wyników 

przeprowadzonego postępowania.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

23 stycznia 2023 r. l.dz. 88/2023 dotycząca podjętych działań związanych z modernizacją  

i budową nowej kotłowni w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. b) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca warunków zawarcia umowy najmu lokali 

użytkowych zlokalizowanych w budynku internatu ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z Agencją Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, z przeznaczeniem na Biuro 

Powiatowe. 

 

Pan Adam Jurek – sprawa dotyczy najmu pomieszczeń – lokali użytkowych Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa oraz parkingu. Dotychczasowa umowa najmu 

kończy się 28 lutego br. Stwierdziliśmy, że te koszty w stosunku do lat ubiegłych, przy tych 

cenach jakie są teraz, są niewspółmiernie niskie i zaproponowaliśmy podniesienie stawki oraz 

uregulowanie kwestii parkingu. Parking nie był nigdy uwzględniany przy sporządzaniu tej 

umowy. Zaproponowaliśmy już wcześniej Agencji wprowadzenie opłat parkingowych, co 

skończyło się na negatywnej odpowiedzi Agencji. Agencja stwierdziła, że nie uwzględnili 

tego w budżecie na obecny rok. Zaproponowaliśmy podniesienie ceny najmu  

z uwzględnieniem parkingu. Parking jest na 16 miejsc. Parking jest eksploatowany, czasami 

tych petentów jest zdecydowanie więcej niż miejsc parkingowych, wówczas parkują gdzie 

popadnie, droga dojazdowa jest uczęszczania od poniedziałku do piątku. Młodzież tam 

chodzi. Zaproponowaliśmy podniesienie stawki, ale Agencja odpisała nam odmownie, że się 

nie zgadzają.  Zarzucili nam, że od września nie rozmawialiśmy z nimi w tej sprawie, że 

czekaliśmy do samego końca i stawiamy ich praktycznie pod ścianą. My dalej uparcie 

twierdzimy, że te koszty nie są wysokie. Kwota czynszu zaproponowana przez Dyrektora 

wynosi 22,93 zł za 1 m2 netto, a obecnie wynosi 13 zł netto. Agencja uważa, że wzrost jest 

zbyt wysoki, akceptują podwyżkę o ok. 20% do 15,60 zł za m2.  

 

Pani Lidia Tokarska – gdyby Agencja zrezygnowała z najmu, to w świetle tego co włożyli  

w remont tych pomieszczeń czy jest to już uregulowane, czy jesteśmy coś im winni, czy 

nakłady poniesione przez Agencję są już rozliczone? 

 

Pan Adam Jurek – nie wiem tego. 

 

Pani Lidia Tokarska – proszę to sprawdzić, co stanowi w tym zakresie umowa. 

 

Pan Adam Jurek – remont, który przeprowadziła Agencja był kilka lat temu. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą 

warunków zawarcia umowy najmu lokali użytkowych zlokalizowanych w budynku internatu 

ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z Agencją Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa, z przeznaczeniem na Biuro Powiatowe oraz wysłuchaniu informacji przestawionej 

przez Wicedyrektora i Kierownika kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim w przedmiotowej sprawie, proponuję zaakceptować 

przedstawione przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

warunki zawarcia umowy najmu lokali przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa i oczekuje na informację w zakresie dokonanych uzgodnień w przedmiotowej 
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sprawie. Stawka czynszu zaproponowana przez Dyrektora jest realna i odzwierciedlająca 

koszty ponoszone przez szkołę.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą warunków zawarcia umowy najmu lokali użytkowych 

zlokalizowanych w budynku internatu ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z Agencją 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, z przeznaczeniem na Biuro Powiatowe oraz 

wysłuchał informacji przestawionej przez Wicedyrektora i Kierownika kształcenia 

zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w przedmiotowej sprawie.  

Zarząd Powiatu, zaakceptował przedstawione przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim warunki zawarcia umowy najmu lokali przez Agencję 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa i oczekuje na informację w zakresie dokonanych 

uzgodnień w przedmiotowej sprawie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 14 lutego 

2023 r. l.dz. 176/2023 dotycząca warunków zawarcia umowy najmu lokali użytkowych 

zlokalizowanych w budynku internatu ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z Agencją 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, z przeznaczeniem na Biuro Powiatowe, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. c) Informacja Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca prowadzonych negocjacji  

z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim w zakresie zawarcia porozumienia dotyczącego ustanowienia służebności 

przesyłu dla prowadzonej przez PGKiW inwestycji, polegającej na posadowieniu instalacji 

kanalizacyjnej na działce stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, pozostającej  

w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  i ustalenia 

wynagrodzenia za służebność przesyłu. 

 

Pan Adam Jurek – druga sprawa dotyczy nielegalnego wtargnięcia na nasze pole uprawne  

i wykonanie prac budowlanych polegających na posadowieniu instalacji kanalizacyjnej. 

Otrzymaliśmy pismo od Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. 

w Aleksandrowie Kujawskim, w którym podają wycenioną przez rzeczoznawcę majątkowego 

szkodę na kwotę ok. 7.300 zł. Odbyło się to bez naszego udziału w wizji lokalnej. Kwestia 

odszkodowania jest uregulowana, pozostają kwestie związane ze służebnością przesyłu. 

Wtargnięcie na naszą działkę miało miejsce 30 września 2022 r., a 4 października odbyło się 

spotkanie w tej sprawie w naszej szkole. Otrzymaliśmy zapewnienie, że sprawa będzie jak 

najszybciej uregulowana. Minęło pięć miesięcy i dostaliśmy informację z PGKiW wraz  
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z kosztorysem szkody.   W naszej opinii ta kwota nie odzwierciedla tej szkody. To są cztery 

studzienki, które utrudniają uprawę tego pola. Promień skrętu ciągnika jest dość duży. To nie 

tylko obszar studzienki powinien być brany pod uwagę, ale teren wokół ok. 3 m x 3 m. 

Kwestia dotycząca służebności. Dostaliśmy zapewnienie, że będzie to zrobione, ale kiedy to 

tak naprawdę nie wiemy. Cały czas przepychamy się pismami z PGKiW. W naszej opinii ta 

ocena jest nierzetelna. Na spotkaniu, które odbyło się 4 października, ustaliliśmy, że 

przedstawiciel szkoły będzie uczestniczył w oględzinach terenu przez rzeczoznawcę, ale nie 

zostaliśmy o tym poinformowani, nawet nie wiemy, czy ktoś oglądał ten teren, czy nie. 

Mieliśmy wspólnie rzeczoznawcę wybrać, a ostatecznie PGKiW samo zdecydowało  

o wyborze rzeczoznawcy, który wykonał operat szacunkowy. W naszej opinii jest to 

nierzetelne, pominięta jest kwestia areału, który wyłączony jest z uprawy wokół studzienek. 

Kwestia służebności nie została uregulowana.  

 

Pani Lidia Tokarska – sprawdzaliście, co można z tym zrobić? Jakie planujecie dalsze 

kroki? Czy zamierzacie zlecić operat rzeczoznawcy przez siebie wybranego?  

 

Pan Adam Jurek – od samego początku deklarowaliśmy współpracę z PGKiW, ale 

natrafialiśmy sukcesywnie na opory.  Wykonawca kanalizacji sanitarnej, który wtargnął na 

nasz teren,  sam od siebie ustalił kwotę odszkodowania za zniszczoną uprawę, przy naszym 

udziale, gdzie oszacowaliśmy wartość zniszczonej uprawy kukurydzy, było to pół hektara 

uprawy, oszacowaliśmy wielkość plonów, i wpłacił 5.000 zł tytułem odszkodowania plus 

dodatkowo wpłacił 5.000 zł na Radę Rodziców. Dało to łączną kwotę 10.000 zł. Po czym 

dostaliśmy informację od Prezesa PGKiW, że sprawa odszkodowania jest już uregulowana, 

nie mamy prawa rościć sobie roszczeń, ponieważ stosowna kwota wpłacona została przez 

wykonawcę inwestycji. To były pieniądze jednorazowe za stratę plonów. Wystosowaliśmy 

kolejne pismo do PGKiW, w celu dojścia do porozumienia w przedmiotowej sprawie.  

Dopiero po pięciu miesiącach przedłożony został operat szacunkowy. Prezes zapewnia, że 

chce jak najszybciej i polubownie uregulować kwestie służebności przesyłu. My nie możemy 

zgodzić się na wynagrodzenie za ustanowienie służebności przesyłu na kwotę 7.235 zł. Nie 

uwzględniono w operacie szacunkowym obszaru wokół studzienek, a to naszym zdaniem 

powinno być brane pod uwagę, nie same studzienki. Naszym zdaniem, rzeczoznawca 

powinien być wspólnie przez nas wybrany, a nie jak się stało wybrany przez PGKiW. 

Mieliśmy zapewnienie Prezesa PGKiW, że sprawa ma się zakończyć szybko, a na razie się nie 

zakończyła, a mamy już luty 2023 roku.  

 

Pani Lidia Tokarska – zorganizujcie kolejne spotkanie z Prezesem PGKiW i jego Radcą 

prawnym w przedmiotowej sprawie. Ustalcie jakie macie możliwości prawne w tym zakresie, 

możecie skorzystać z porady naszego Radcy prawnego. Proszę o informację o poczynionych 

działaniach w ciągu tygodnia, czy dwóch. Jeśli wam się nie uda, to Zarząd Powiatu wystosuje 

pismo do PGKiW o wzięcie pod uwagę argumentów przedstawianych przez dyrekcję szkoły.  

 

Pani Paulina Smykowska – czy rozmawialiście w tej sprawie z Naczelnikiem Wydziału 

Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego? 
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Pan Adam Jurek – tak, rozmawialiśmy. Zasugerował nam wzięcie pod uwagę obszaru wokół 

studzienek.  

 

Pani Paulina Smykowska – ile kosztuje wykonanie takiego operatu? 

 

Pan Adam Jurek – nie wiem. 

 

Pani Paulina Smykowska – w operacie jest uwzględniona tylko powierzchnia studzienek, 

bez obszaru wokół? 

 

Pan Adam Jurek – tak, obszar wokół studzienek nie był brany pod uwagę, a przecież jest on 

wyłączony z użytku.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli jest taka potrzeba to ponownie trzeba zlecić sporządzenie 

operatu, który by uwzględniał uwagi wniesione przez dyrekcję szkoły, a koszty tego operatu 

ponieść po połowie. Jeśli uważacie, że przedłożony przez PGKiW operat jest dla nas 

krzywdzący. Może można ten operat podważyć, w związku z tym, że nie wzięto pod uwagę 

wniosków zgłaszanych przez szkołę. Najpierw jednak proponowałabym odbycie rozmowy  

z Prezesem PGKiW, być może uda się zrobić kolejny operat. Należy dalej procedować, mamy 

prawo nie zgadzać się z przedłożonym operatem i proponowanymi przez drugą stronę 

warunkami. Jak negocjacje zakończą się fiaskiem to dalej będziemy zastanawiać się co z tą 

sprawą zrobimy. 

 

Pan Andrzej Łozicki – zaskoczony jestem Waszą stagnacją. Trzeba było te rozmowy podjąć 

wcześniej, nie może tak być, żeby tak długo nie było odpowiedzi PGKiW. Trzeba być 

bardziej aktywnym. Na co czekaliście? 

 

Pan Adam Jurek – w momencie nielegalnego wtargnięcia od razu wezwaliśmy Policję. Była 

sporządzona notatka służbowa. To był piątek 30 września po godzinie 15. 4 października 

odbyło się spotkanie w budynku szkoły z przedstawicielami PGKiW, w obecności pani 

Starosty,  był obecny Radca prawny PGKiW, na którym doszło do pewnych ustaleń. 

Następnie pani Dyrektor ZS Nr 1 CKP pisała pisma do pana Prezesa PGKiW. To nie jest tak, 

że my nic nie robiliśmy. Tylko, że nie otrzymywaliśmy odpowiedzi. Jak dzwoniliśmy do pana 

Prezesa to była odpowiedź, proszę się kontaktować ze wskazanymi osobami. Po tym 

spotkaniu Wykonawca robót, tak jak już mówiłem, uregulował kwestie poniesionych strat  

w uprawie kukurydzy. Były z naszej strony telefony i była wysyłana korespondencja, żeby jak 

najszybciej tę sprawę zakończyć.  

 

 Pan Andrzej Łozicki – najważniejsza jest rozmowa z Prezesem PGKiW w tej sprawie  

w cztery oczy.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – rozmowa nie wystarczy, muszą być dokumenty sporządzone 

na piśmie. Rozmowa odbyła się na samym wstępie.  
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Pani Lidia Tokarska – proszę o informację co się udało uzgodnić w przedmiotowej sprawie, 

jeśli nie uda się szkole dojść do porozumienia to Zarząd Powiatu będzie interweniował. Nie 

zgadzając się na przedstawione przez PGKiW warunki musimy wymóc swoje. Można zlecić 

sporządzenie nowego operatu, który uwzględni uwagi szkoły. Radca prawny Starostwa 

Powiatowego i Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska są do waszej 

dyspozycji i będą służyli wam pomocą.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – może wystarczy aktualizacja, zmiana sporządzonego przez PGKiW 

operatu. 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą 

prowadzonych negocjacji z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej  

Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zawarcia porozumienia dotyczącego 

ustanowienia służebności przesyłu dla prowadzonej przez PGKiW inwestycji, polegającej na 

posadowieniu instalacji kanalizacyjnej na działce stanowiącej własność Powiatu 

Aleksandrowskiego, pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim  i ustalenia wynagrodzenia z tego tytułu oraz wysłuchaniu 

informacji przestawionej przez Wicedyrektora i Kierownika kształcenia zawodowego Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w przedmiotowej sprawie, proponuję  

zaakceptować stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące zawarcia porozumienia z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej  

i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie ustanowienia służebności 

przesyłu i ustalenia wynagrodzenia z tego tytułu i zobowiązać Dyrektora do prowadzenia 

dalszych negocjacji i oczekujemy na informację w zakresie dokonanych uzgodnień  

w przedmiotowej sprawie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą prowadzonych negocjacji z Przedsiębiorstwem 

Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie 

zawarcia porozumienia dotyczącego ustanowienia służebności przesyłu dla prowadzonej 

przez PGKiW inwestycji, polegającej na posadowieniu instalacji kanalizacyjnej na działce 

stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  i ustalenia wynagrodzenia z tego tytułu oraz 

wysłuchał informacji przestawionej przez Wicedyrektora i Kierownika kształcenia 

zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w przedmiotowej sprawie. 

Zarząd Powiatu, zaakceptował stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące zawarcia porozumienia z Przedsiębiorstwem 

Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie 

ustanowienia służebności przesyłu i ustalenia wynagrodzenia z tego tytułu i zobowiązał 

Dyrektora do prowadzenia dalszych negocjacji i oczekuje na informację w zakresie 

dokonanych uzgodnień w przedmiotowej sprawie. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 14 lutego 

2023 r. l.dz. 177/2023 dotycząca prowadzonych negocjacji z Przedsiębiorstwem Gospodarki 

Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zawarcia 

porozumienia dotyczącego ustanowienia służebności przesyłu dla prowadzonej przez PGKiW 

inwestycji, polegającej na posadowieniu instalacji kanalizacyjnej na działce stanowiącej 

własność Powiatu Aleksandrowskiego, pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim  i ustalenia wynagrodzenia za służebność przesyłu, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia Planu wykorzystania 

zasobów nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2025. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia Planu wykorzystania zasobów nieruchomości Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2025. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ustalenia 

planu wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2025. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr  495/2023 w sprawie ustalenia planu wykorzystania 

zasobu nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2025. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 13 lutego 

2023 r. znak: GN.Gg.680.10.2023 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przyjęcia Planu wykorzystania zasobów nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2023 – 2025, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości  

w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, tj. 

działki położonej w Gminie Koneck, obręb Spoczynek, o numerze ewidencyjnym 161, 

o powierzchni 1,0295 ha oraz działki położonej w Gminie Koneck, obręb Żołnowo  

o numerze ewidencyjnym 68, o powierzchni 1,3322 ha, stanowiące pas drogowy 

wchodzący w skład drogi powiatowej nr 2620C Koneck – Łówkowice. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt decyzji Zarządu Powiatu  

o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim, tj. działki położonej w Gminie Koneck, obręb Spoczynek,  

o numerze ewidencyjnym 161, o powierzchni 1,0295 ha oraz działki położonej w Gminie 

Koneck, obręb Żołnowo o numerze ewidencyjnym 68, o powierzchni 1,3322 ha, stanowiące 

pas drogowy wchodzący w skład drogi powiatowej nr 2620C Koneck – Łówkowice. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję o nieodpłatnym 

oddaniu nieruchomości w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim, tj. działki położonej w Gminie Koneck, obręb Spoczynek, o numerze 

ewidencyjnym 161, o powierzchni 1,0295 ha oraz działki położonej w Gminie Koneck, obręb 

Żołnowo o numerze ewidencyjnym 68, o powierzchni 1,3322 ha, stanowiące pas drogowy 

wchodzący w skład drogi powiatowej nr 2620C Koneck – Łówkowice. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął decyzję nr 2/2023 o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały 

zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, tj. działki położonej  

w Gminie Koneck, obręb Spoczynek, o numerze ewidencyjnym 161, o powierzchni 1,0295 ha 

oraz działki położonej w Gminie Koneck, obręb Żołnowo o numerze ewidencyjnym 68,  

o powierzchni 1,3322 ha, stanowiące pas drogowy wchodzący w skład drogi powiatowej  

nr 2620C Koneck – Łówkowice. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 2 lutego  

2023 r. znak: GN.Gg.6844.3.2023 wraz z projektem decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym 

oddaniu nieruchomości w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim, tj. działki położonej w Gminie Koneck, obręb Spoczynek, o numerze 

ewidencyjnym 161, o powierzchni 1,0295 ha oraz działki położonej w Gminie Koneck, obręb 

Żołnowo o numerze ewidencyjnym 68, o powierzchni 1,3322 ha, stanowiące pas drogowy 

wchodzący w skład drogi powiatowej nr 2620C Koneck – Łówkowice, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej w 2022 

roku, przekazany przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Wykaz osób prawnych i fizycznych 

oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono 

pomocy publicznej w 2022 roku, przekazany przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Pan Mariusz Możdżeń – zgodnie z ustawą o finansach publicznych Zarząd Powiatu podaje 

do publicznej wiadomości wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej w danym roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Zgodnie z art. 37 ust. 1 

pkt 2 lit. g ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 

1634 z późn.zm.) proponuję podać do publicznej wiadomości wykaz osób prawnych  

i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym 

udzielono pomocy publicznej w 2022 roku, przekazany przez Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim pismem z dnia 7 lutego 2023 r. znak: 

DF.3120.1.3.2023.MS. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zgodnie z art. 37 ust. 1 pkt 2 lit. g ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  

o finansach publicznych (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 1634 z późn.zm.) postanowił podać do 

publicznej wiadomości wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej w 2022 roku, 

przekazany przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim pismem 

z dnia 7 lutego 2023 r. znak: DF.3120.1.3.2023.MS. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 7 lutego 

2023 r. znak: DF.3120.1.3.2023.MS wraz z wykazem osób prawnych i fizycznych oraz 

jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy 

publicznej w 2022 roku, przekazany przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

udzielenia wsparcia finansowego działań profilaktycznych odbywających się  

w ramach „Tygodnia profilaktyki zdrowia psychicznego młodzieży” – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia finansowego działań 

profilaktycznych odbywających się w ramach „Tygodnia profilaktyki zdrowia psychicznego 

młodzieży”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim i udzielić wsparcia finansowego 

działań profilaktycznych odbywających się w ramach „Tygodnia profilaktyki zdrowia 

psychicznego młodzieży” w kwocie 1.000 zł  ze środków zabezpieczonych w budżecie 
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powiatu na pozostałą działalność w zakresie pomocy społecznej z przeznaczeniem  

na dofinansowanie kosztów przeprowadzenia warsztatów dla uczniów z mediacji oraz 

wygłoszenia prelekcji podczas konferencji przez mediatora z Fundacji Pracownia Dialogu.  

W zeszłym roku taka konferencja się odbyła i zgromadziła dużą grupę ludzi. Uczestniczyli  

w niej psychologowie, pedagodzy,  nauczyciele. Po raz drugi organizowany jest przez Zespół 

Szkół Nr 2 „Tydzień profilaktyki zdrowia psychicznego młodzieży”. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jest to bardzo potrzebne działanie.  

 

Pani Lidia Tokarska – we wniosku Dyrektora ZS Nr 1 CKP wskazane są planowane formy 

działań skierowane do uczniów, rodziców, dyrektorów, pedagogów, psychologów, nauczycieli 

ze szkół prowadzonych przez powiat. 

Kto jest za udzieleniem wsparcia w kwocie 1.000 zł? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił udzielić wsparcia finansowego działań 

profilaktycznych odbywających się w ramach „Tygodnia profilaktyki zdrowia psychicznego 

młodzieży” w kwocie 1.000 zł  ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na pozostałą 

działalność w zakresie pomocy społecznej z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów 

przeprowadzenia warsztatów dla uczniów z mediacji oraz wygłoszenia prelekcji podczas 

konferencji przez mediatora z Fundacji Pracownia Dialogu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

14 lutego 2023 r. znak: PS.8031.1.2023 wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 30 stycznia 2023 r. znak: ZSZ.3130.1.2023 w sprawie 

udzielenia wsparcia finansowego działań profilaktycznych odbywających się w ramach 

„Tygodnia profilaktyki zdrowia psychicznego młodzieży”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2023. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach  oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2023. 
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Pani Paulina Smykowska – projekt przedmiotowej uchwały był przyjęty przez Zarząd 

Powiatu 12 stycznia 2023 r. i przekazany związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli 

celem zaopiniowania oraz do uzgodnienia dyrektorom szkół prowadzonych przez powiat 

aleksandrowski. 

Komisja Międzyzakładowa NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Szkolnictwa 

Wyższego nie wypowiedziała się do treści projektu uchwały.  

Związek Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Aleksandrowie Kujawskim wnosi  

o zwiększenie kwoty dofinansowania doskonalenia zawodowego kadry kierowniczej oraz 

rady pedagogicznej dla Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim.  

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim złożyła wniosek o dokonanie 

zwiększenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na szkolenia kadry kierowniczej 

i na szkolenia rady pedagogicznej. Przy opracowywaniu tego planu zostały obcięte środki 

finansowe na szkolenia rady pedagogicznej i kadry kierowniczej. Dyrektor ZS Nr 1 CKP 

wnioskowała o 8.000 zł  na szkolenia kadry kierowniczej i 10.000 zł na szkolenia rady 

pedagogicznej. W planie zabezpieczone zostały środki w wysokości 4.000 zł na szkolenia 

kadry kierowniczej i 8.000 zł na szkolenia rady pedagogicznej. Pani Dyrektor prosi  

o zwiększenie środków przede wszystkim na szkolenie kadry kierowniczej z tego względu, że 

cała trzyosobowa kadra kierownicza jest nowa, wymaga trochę pomocy i szkoleń. W związku 

z tym, wnoszę o rozważenie przez Zarząd Powiatu możliwości zwiększenia środków na 

szkolenie kadry kierowniczej ZS Nr 1 CKP o 2.000 zł.  ZS Nr 1 CKP ma zaplanowane środki 

w łącznej kwocie 14.000 zł, a ZS Nr 2 – 31.000 zł, bo w tej szkole jest więcej osób, które 

odbywają studia podyplomowe.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – szkolenia są drogie, kadra kierownicza ZS Nr 1 CKP jest 

nowa, jestem za zwiększeniem środków na szkolenie tej kadry minimum o 2.000 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania w roku 2023, po dokonaniu zwiększenia środków finansowych o kwotę  

3.000 zł na szkolenie kadry kierowniczej Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. Znajdziemy w budżecie środki na ten cel. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr  496/2023 w sprawie ustalenia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2023, po dokonaniu zwiększenia środków 

finansowych o kwotę 3.000 zł na szkolenie kadry kierowniczej Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

15 lutego 2023 r. znak: PS.4371.1.2023 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach  oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2023 

oraz opinią Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

6 lutego 2023 r. i wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 30 stycznia 2023 r. l.dz. 92/2023 , stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o wyrażenie opinii do zmiany 

przebiegu publicznej drogi gminnej nr 160227C Służewo – Podgaj – Przybranowo – 

projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Wójta Gminy Aleksandrów 

Kujawski o wyrażenie opinii do zmiany przebiegu publicznej drogi gminnej nr 160227C 

Służewo – Podgaj – Przybranowo – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim opiniuje pozytywnie 

przedmiotowy wniosek. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję rozpatrzyć wniosek Wójta Gminy 

Aleksandrów Kujawski i wyrazić pozytywną opinię w sprawie zmiany przebiegu publicznej 

drogi gminnej nr 160227C Służewo – Podgaj – Przybranowo zgodnie z jej zmienionym 

przebiegiem określonym w załączniku graficznym do wniosku oraz podjąć uchwałę  

w sprawie wyrażenia opinii o zmianie przebiegu publicznej drogi gminnej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył wniosek Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski i wyraził pozytywną 

opinię w sprawie zmiany przebiegu publicznej drogi gminnej nr 160227C Służewo – Podgaj – 

Przybranowo zgodnie z jej zmienionym przebiegiem określonym w załączniku graficznym do 

wniosku i podjął uchwałę nr 497/2023 w sprawie wyrażenia opinii o zmianie przebiegu 

publicznej drogi gminnej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 13 lutego 

2023 r. znak: DUDiM.071.10.2023 wraz z wnioskiem Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski  

z dnia 6 lutego 2023 r. znak: In.7210.18.2023.SB o wyrażenie opinii do zmiany przebiegu 

publicznej drogi gminnej nr 160227C Służewo – Podgaj – Przybranowo i projektem uchwały 

Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:58. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


